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§ 7  
Interpellationer 

 

Anmäldes ingivna interpellationer: 

1. (2013:30) av Åsa Jernberg (MP) om barnomsorg på obekväm arbetstid 

Dnr 321-1035/2013; 

 

2. (2013:31) av Eivor Karlsson (MP) om elevernas och resursskolornas 

problem 

Dnr 322-1293/2013. 

 

Kommunfullmäktige beslutade utan omröstning att interpellationerna fick fram-

ställas. 

 

Härefter beslutade kommunfullmäktige utan omröstning att bordlägga besva-

randet av dessa interpellationer. 

 

 

§ 8  
Muntlig frågestund 

 

Fråga nr 1.  Skolans förutsättningar i budgeten 

 

Borgarrådet Wanngård (S) ställde en fråga om skolans förutsättningar i budge-

ten. 

 

Kommunfullmäktige beslutade utan omröstning att frågan fick framställas. 

 

Ordet innehades av borgarråden Wanngård och Nordin. 

 

 

Fråga nr 2.  Införandet av en bilfri dag i Stockholm 

 

Borgarrådet Helldén (MP) ställde en fråga om införandet av en bilfri dag i 

Stockholm. 

 

Kommunfullmäktige beslutade utan omröstning att frågan fick framställas. 

 

Ordet innehades av borgarråden Helldén och Hamilton. 

 

 

Fråga nr 3.  Miljön vid Björns trädgård 

 

Maria Hannäs (V) ställde en fråga om miljön vid Björns trädgård. 

 

Kommunfullmäktige beslutade utan omröstning att frågan fick framställas. 

 

Ordet innehades av Maria Hannäs och borgarrådet Hamilton. 
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Fråga nr 4.  Bostäder i Hagastaden 

 

Borgarrådet Rudin (S) ställde en fråga om bostäder i Hagastaden. 

 

Kommunfullmäktige beslutade utan omröstning att frågan fick framställas. 

 

Ordet innehades av borgarråden Rudin och Nordin. 

 

 

Fråga nr 5.  Vad tänker staden göra med tomma servicehuslägenheter? 

 

Eivor Karlsson (MP) ställde frågan: Vad tänker staden göra med tomma service-

huslägenheter? 

 

Kommunfullmäktige beslutade utan omröstning att frågan fick framställas. 

 

Ordet innehades av Eivor Karlsson och borgarrådet Larsson. 

 

 

Fråga nr 6.  Peak Car 

 

Sebastian Wiklund (V) ställde en fråga om Peak Car. 

 

Kommunfullmäktige beslutade utan omröstning att frågan fick framställas. 

 

Ordet innehades av Sebastian Wiklund och borgarrådet Hamilton. 

 

 

Fråga nr 7.  Stadens IT-upphandling 

 

Borgarrådet Mogert (S) ställde en fråga om stadens IT-upphandling. 

 

Kommunfullmäktige beslutade utan omröstning att frågan fick framställas. 

 

Ordet innehades av borgarråden Mogert och Nordin. 

 

 

Fråga nr 8.  Gålö behandlingshem – vad händer? 

 

Jackie Nylander (V) ställde frågan: Gålö behandlingshem – vad händer? 

 

Kommunfullmäktige beslutade utan omröstning att frågan fick framställas. 

 

Ordet innehades av Jackie Nylander och borgarrådet König Jerlmyr. 

 

 

Fråga nr 9.  Diskriminering av romer 

 

Emilia Bjuggren (S) ställde en fråga om diskriminering av romer. 
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Kommunfullmäktige beslutade utan omröstning att frågan fick framställas. 

 

Ordet innehades av Emilia Bjuggren och borgarrådet König Jerlmyr. 

 

 

§ 9  
Anmälda skrivelser 

 

Till kommunfullmäktige hade inkommit följande skrivelser, vilka delgivits be-

rörda organ: 

 

Förvaltningsrätten i Stockholms beslut 

av den 9 september 2013 

 

Beslut (9 september) med anledning av överklagande av stadsbyggnadsnämn-

dens beslut (13 december 2012) avseende detaljplan för del av Hammarbyhöjden 

1:1 i stadsdelen Björkhagen. Förvaltningsrätten avvisar överklagandet. 

 

Mark- och miljödomstolens beslut 

av den 18 september 2013 

 

Beslut (18 september) med anledning av överklagat avgörande hos Länsstyrelsen 

i Stockholms län (beslut 9 juli) avseende Detaljplan för område vid Lövholms-

vägen intill Gröndals kyrka, del av fastigheten Stockholm Liljeholmen 1:1 m.fl.  

Mark- och miljödomstolen avslår överklagandena. 

 

Mark- och miljödomstolens beslut 

av den 18 september2013 

 

Beslut (18 september) med anledning av överklagat avgörande hos Länsstyrelsen 

i Stockholms län (beslut 3 juli) avseende Detaljplan för fastigheten Stockholm 

Svalörten 26.  

Mark- och miljödomstolen avslår överklagandena. 

 

 

§ 10  

Anmälan av ny ledamot och ersättare 

 

Anmäldes Länsstyrelsen i Stockholms läns beslut den 17 september 2013 att utse 

ny ledamot och ersättare i kommunfullmäktige för tiden till och med den 

14 oktober 2014. 

 

Till ledamot efter Ariane Bucquet Pousette (M) hade utsetts Ida Karlbom (M). 

 

Till ersättare efter Ida Karlbom (M) hade utsetts Håkan Wallensten (M). 

 

  


